



SANDRA NOEL

PROGRAM LEADER - THE FOSTER FAMILY COALITION
OF THE NORTHWEST TERRITORIES

Hello! My name is Sandra Noel. As a representative on the National Council of Youth in Care Advocates, my role is to support the Council's work to raise awareness and to try and make positive changes at the national level for youth in and from care.

I bring a wealth of experience and knowledge to my role with the National Council. In my current role as the Program Leader at the Foster Family Coalition of the Northwest Territories, I am motivated by the organization's focus to help, guide and support foster and adoptive families in the NWT. I work specifically with the Gaining Lifeskills Our Way (GLOW) and 4Y programs to support youth in and from care by helping them to gain the life skills they need. Through this work, I hope to help and inspire youth to become the best versions of themselves and to know that they can achieve anything they put their mind to.



"I want to try to help and advocate for others in any capacity needed; I want to be a light in this sometimes dark world."

Outside of work, I enjoy spending time with my friends, going for walks and playing cards and board games.

ABOUT THE FOSTER FAMILY COALITION OF THE NORTHWEST TERRITORIES

The Foster Family Coalition of the Northwest Territories (FFCNWT) is a Territorial-wide organization formed in 2002 to serve and support foster and adoptive families across the NWT. FFCNWT's mission is to improve the quality of life for children and youth in care by supporting foster and adoptive families' wellbeing to ensure their physical, mental, emotional, spiritual and cultural needs are met.

Learn more about the Foster Family Coalition of the Northwest Territories [here](#).



SANDRA NOEL

CHEF DE PROGRAMME - FOSTER FAMILY COALITION
OF THE NORTHWEST TERRITORIES

Salut! Je m'appelle Sandra Noel. En tant que représentante du Conseil national des défenseurs des jeunes pris en charge, mon rôle est de soutenir le travail du Conseil pour sensibiliser et essayer d'apporter des changements positifs au niveau national pour les jeunes et anciens pris en charge.

J'apporte une vaste expérience et des connaissances à mon rôle au sein du Conseil national. Dans mon rôle actuel de chef de programme à Foster Family Coalition of the Northwest Territories (la Coalition des familles d'accueil des Territoires du Nord-Ouest), je suis motivée par l'objectif de l'organisation d'aider, de guider et de soutenir les familles d'accueil et adoptives dans les Territoires du Nord-Ouest. Je travaille spécifiquement avec les programmes Gaining Lifeskills Our Way (GLOW) ('Acquérir des compétences de vie à notre façon') et 4Y pour soutenir les jeunes et anciens pris en charge en les aidant à acquérir les compétences de vie dont ils ont besoin. Grâce à ce travail, j'espère aider et inspirer les jeunes à devenir les meilleures versions d'eux-mêmes et à savoir qu'ils peuvent réaliser tout ce qui les passionnent.



« Je veux essayer d'aider et de défendre les autres dans toutes les capacités nécessaires; je veux être une lumière dans ce monde parfois sombre. »

À PROPOS DE FOSTER FAMILY COALITION OF THE NORTHWEST TERRITORIES

Foster Family Coalition of the Northwest Territories (FFCNWT) (la Coalition des familles d'accueil des Territoires du Nord-Ouest) est une organisation à l'échelle territoriale créée en 2002 pour servir et soutenir les familles d'accueil et adoptives à travers les Territoires du Nord-Ouest. La mission de FFCNWT est d'améliorer la qualité de vie des enfants et des jeunes pris en charge en soutenant le bien-être des familles d'accueil et adoptives afin de s'assurer que leurs besoins physiques, mentaux, émotionnels, spirituels et culturels sont satisfaits.

En savoir plus sur Foster Family Coalition of the Northwest Territories [ici](#).